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ZÁPIS Z VALNÉ HROMADY KLUBU ČESKÉHO STAVÁKA 

konané dne 15.4.2023 v Kolíně - Štítarech 

 

• Přítomni: dle presenční listiny 

Ad 1) Zahájení, předseda klubu př. Bek K. přivítal přítomné členy a hosty. 
Minutou ticha byla uctěna památka zesnulých členů klubu. 

Ad 2) Byla provedena volba návrhové komise. Byla zvolena návrhová komise 
ve složení: předseda př. Melichar, členové př. Kaluha a př. Trochta. 

Byla zvolena volební komise: předseda př. Kašpar, členové př. Štorek a př. 
ing. Nečas  

• Př. Maček přečetl program dnešní VH. Program schválen všemi přítomnými 
hlasy. Dále přečetl usnesení z VH 2022. 

Ad 3) Zpráva předsedy klubu – př. Beka Karla (viz. příloha zápisu) 

Ad 4) Zpráva jednatele – př. Hrubý. 

• Ad 5) Zpráva pokladníka – př. Dušek - stav účtu k dnešnímu dni 116.893,- Kč, 
stav pokladny 7.037,- Kč. Celkem 123.930,- Kč. Výstava Kolín 2022: příjmy: 
44.805,- Kč, výdaje: 41.725,- Kč. Celkový zisk z výstavy: 3.080,- Kč.  

Ad 6) Zpráva poradce chovu Ing. Sousedíka:  

• Poradce chovu zhodnotil úroveň výstav na pobočkách, zmínil velký úspěch 
celostátní speciálky v Kolíně-Štítarech. Zhodnotil naše březnové školení.   



Dále ve své zprávě př. Sousedík probral výstavy v Lysé, školení 
posuzovatelů. 

Ad 7) Zpráva matrikáře př. Beka Zd.: Klub má v současnosti 176 členů. 

AD 8) Zpráva revizní komise: předseda KRK př. Abrešek – přednesl revizní 
zprávu za rok 2021 (viz příloha zápisu). 

Ad 9) Zprávy poboček:  

• Středočeská: př. Bek Zd. – výr.čl.schůze proběhla v únoru v Úvalech. Byli 
zvoleni delegáti na VH: př. Hrubý, Došek a př. Ing. Sousedík. Proběhly 
volby – výbor zůstává stejný jako v minulém období. 7.10.2023 proběhne 
výstava pobočky v Úvalech. Smlouva s Kolínem je uzavřena do roku 2027.   

• Jihočeská: předseda - př. Zajíc J. Výroční čl.schůze bude v Českých 
Budějovicích v dubnu 2023. Pobočka má 20 členů a 5 čestných členů. 
Návrh na čestného člena př. Józa František. Soutěž v letu ČS: Karel 
Houdek a Karel Řeťovský. Nový výbor pobočky: předseda: Zajíc, jednatel: 
Křivánek 

Pobočka uspořádala přehlídku výletků v září v Soběslavi, vystaveno 70 ks 
ČS. V polovině října výstava pobočky+burza, vystaveno 170 ks ČS. 

• Západočeská: př. Ing. Slepička – pobočka má 17 členů, Výstava pobočky 
v Nýřanech. Účast na výstavě v Německu za Rozvadovem - vystaveno 82 
ks ČS.  

• Severočeská: př. Straka – jednatel pobočky. 4.3.2023 proběhla výr. čl. 
schůze pobočky v Bohušovicích nad Ohří. Byl zvolen nový výbor ve složení: 
předseda: Michl, jednatel: Straka, pokladník: Zeman, hospodář: Staněk. 
Nový člen př. Miroslav Kolda. Na výstavě výletků bylo vystaveno 60 ks. 
Výstava pobočky v Terezíně – 106 ks ČS.  

• Východočeská: předseda př. Kaluha  –  výroční čl.schůze proběhla 
v Chlumci nad Cidlinou. Byl zvolen nový výbor ve složení: předseda: 
Kaluha, místopředseda: Polák, jednatel: Hranicová Aneta, nový kronikář: 
Melounová-Kubicová. Návrh na klubového posuzovatele – př.Hrstka. Návrh 
do KRK př.Calda+ př.Vaněk. Výstava pobočky bude v Chlumci nad Cidlinou 
11.11.2023 - pozvání pro všechny členy Klubu. Návrh na setkání chovatelů 
ČS v Chlumci – dražba, prodej holubů. Termín bude upřesněn. 

• Jihomoravská: př. Pavelka – pobočka má 17 členů. Výstava proběhne 4.11. 
2023 v Křenovicích u Slavkova. 



• Moravskoslezská pobočka: př. Kyška M. – noví 2 členové. 18.2.2023 
proběhla výr.čl.schůze pobočky. Proběhly volby a byl zvolen výbor ve 
složení: předseda: Kyška, jednatel: Neborovský, pokladník: Berger. 
Speciálka bude 15.10.2023 v Hošticích.   

• Vysočina: př.Nečas – schůze zatím nebyla, pobočka je rozhádaná. Snaha o 
sjednocení pobočky. Speciálka by měla být v Bohdalově. 

Ad 10) Speciálka klubu – proběhne v Kolíně ve dnech 7.-10.12.2023. Př. Melichar – 
šíření dezinformací o počtech holubů na speciálce. Př. Bek Zd. odpověděl, že nejvíce 
přihlášek dochází po uzávěrce, dále konstatoval, že na speciálku chybějí diplomy. Př. 
Maček zajistí 10 sad razítek pro nové klubové specialisty v hodnotě 1.500,- Kč. Př. 
Kaluha navrhl, aby se všechny variety posuzovaly systémem dvou posuzovatelů sudá 
- lichá. Bohužel to jde jenom u variet, kde je přihlášeno více holubů. 

 

Plán práce:  a)  rozšířený výbor Klubu (předběžný termín 2.9.2023) 

                  b) 7.-10.12.2023 speciálka Klubu v Kolíně 

                  c) školení v Kolíně březen 2024 

                  d) valná hromada Klubu proběhne během dubna 2024                      

 Ad 11) Volby do nového výboru Klubu. Předseda volební komise př. Štěpánek 
seznámil přítomné s druhem volby – byla odsouhlasena tajná volba. Dále byli 
představeni kandidáti do funkcí hlavního výboru a kontrolní a revizní komise. Členové 
byli seznámeni s podmínkami volby. Proběhly tajné volby, dále zasedala volební 
komise. 

Výsledky voleb: maximální počet hlasů je 19. 

Volby do výboru: Bek K. – 19 hlasů, Bek Zd. – 19 hl., Dušek – 18 hl., Hrubý – 18 hl., 
Kyška 17 hl., Maček 17 hl., Slepička 17 hl., Sousedík 16 hl, Straka 18 hl. 

Členové výboru si rozdělili funkce: Bek K. – předseda, Hrubý J. – jednatel, Dušek L. – 
pokladník, Maček J. – místopředseda, Sousedík T. – poradce chovu, Kyška M. – 
propagace, Slepička F. – zahraniční styky, Bek Zd. – matrikář, Straka A. – člen 
výboru. 

Volby do KRK: Michel 4 hlasy, Došek – 16 hl., Abrešek – 5 hl., Lavička – 14 hl., 
Vaněk – 3 hl., Calda – 15 hl. 

Předseda KRK byl zvolen př. Došek V., členové Lacička J., Calda M. 

Ad 12), Ad 13) Různé, Diskuse:  



• 100 let Klubu – byla projednána práce ohledně brožury (knihy) ke 100 letům 
Klubu. Bude vytištěno 500 ks, každý člen by měl zaplatit 250,- Kč. 
Severočeská, Moravskoslezská, Jihočeská, Východočeská, Středočeská OP se 
zavázaly, že zaplatí za všechny své členy. 

• Byli dekorováni ocenění vystavovatelé z mezinárodní výstavy v Kielcích. 
Odměněni byli př. Neborovský, př. Kyška a př. Dušek.  

• Př. Melichar chtěl přečíst rozhodnutí ústřední rozhodčí komise ČSCH. Př. Hrubý 
přečetl rozhodnutí ústřední rozhodčí komise ČSCH. 

• Př. Zajíc se zeptal, proč nikdo nejezdí na naši VH z ÚOK. Dále navrhl př. Józu 
Františka na čestného člena Klubu. Př. Józa byl jednomyslně schválen. Dále se 
př. Zajíc zeptal, jak je to s placením čl. příspěvků za čestné členy Klubu. Př. 
Slepička navrhl osvobodit čestné členy od placení čl. příspěvků. Pobočky 
projednají placení čl. příspěvků za čestné členy.   

• Př. Maček navrhl, aby byl př. Bek Karel jmenován čestným předsedou Klubu 
ČS. 

• Zd. Bek - zda se bude zvát na naše schůze nově zvolený předseda Kolínské 
ZO.  

• Př. Kyška - ohledně soutěže ve stavění. Př. Řeťovský K. a př. Houdek nedostali 
ocenění za stavění. 

• 28.9.2024 byl slavnostně založen Klub ČS. Př. Sousedík navrhl, aby se na 
výstavu ke sto letům Klubu pozvali zástupci štarvických staváků a zástupci 
Klubu štelerů. Padl návrh na ocenění jmenovat čestné členy Klubu přátelé 
z Německa ke 100. letům založení. 

• Př. Calda – jeho otec vystavoval v Praze na první speciálce u příležitosti 
založení Klubu ČS, tehdy vystavovalo 420 členů. 

• Př. Bek Zd, byl pověřen zajištěním diplomů pro celostátní speciální výstavu. 

• Př. Bek K. navrhl udělat ke 100 letům na spec. výstavě osmičlenné kolekce a 
v soutěži poboček zvýhodnit pobočky, které vystavují na speciálce. 

• Př. Abrešek navrhl, aby se slavnostní schůze uspořádala jinde než v Kolíně. 
Měla by být důstojnější místnost. 

Ad 13) Usnesení: přednesl př. Melichar a bylo schváleno jednomyslně. 

Ad 14) Závěr: provedl předseda Klubu př. Bek K. - poděkoval delegátům za účast a 
popřál všem zdraví, zdravé odchovy a šťastnou cestu domů. 



 

Zapsal: jednatel Klubu př. Hrubý J. 

  

V Praze dne 10. 5. 2023 


